
DRAKE 
3-LIGHT VANITY FIXTURE
MODEL NO. 052-9293-4

ASSEMBLY MANUAL 

Toll-free 1-888-670-6684
IMPORTANT: Please read and understand this manual before any assembly.



MADE IN CHINA

IMPORTED BY
TRILEAF DISTRIBUTION TRIFEUIL TORONTO, CANADA M4S 2B8
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IMPORTANT: RETAIN FOR FUTURE REFERENCE, AND READ CAREFULLY.

CLEANING: Before cleaning your vanity fixture, turn off the switch or power source.  Wipe the vanity 
fixture with a soft, damp cloth.

READ INSTRUCTIONS AND REVIEW ALL DIAGRAMS BEFORE 
INSTALLING FIXTURE. 
GENERAL INSTRUCTIONS:

1.	 All electrical connections must be in accordance with local codes, ordinances and the Canadian 
Electrical Code.

2.	 These fixtures should be mounted on an electrical outlet box. The box must be directly 
supported by the building stucture.

3.	 Turn off the circuit breaker or remove the appropriate fuse to disconnect power source before 
installing fixture.

4.	Turning the light switch off to cut the power is not sufficient to prevent electric shock. When in 
doubt about the safety of any electrical installation or repair, consult a qualified electrician.  
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Mounting bracket

Bubble glass shade -3

Bulb 

Decorative nuts -2

Canopy

Wire connector -3 

Outlet box screw -2  

Mounting screw -2

Diffuser -3
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G9 bulb, 40 W  
(sold separately)
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Step 1
Requires 1, 2, 3
Place mounting bracket 1 over the centre of the outlet box.
Align the holes in the mounting bracket  1 with the holes in the outlet box and 
attach with two outlet box screws  3. Secure the screws with a screwdriver.
Gently pull the wiring down from the outlet box and allow it to hang.
Attach the live (+) wire (usually black) of the vanity fixture to the live (+) wire of 
the outlet box. Secure them together with a wire connector  2, and wrap the 
connection with electrical tape.
Attach the neutral (-) wire (usually white) of the vanity fixture to the neutral (-) wire 
of the outlet box. Secure them together with a wire connector  2, and wrap the 
connection with electrical tape.
Attach the ground wire (usually green) of the vanity fixture to the ground wire 
of the outlet box. Secure them together with a wire connector  2, and wrap the 
connection with electrical tape.
Gently tuck the wire connections neatly into the outlet box and tighten the wire.

Step 2
Requires C, D, 1, 4
Push the canopy  C over the mounting bracket  1  until it is aligned with the wall. 
Align the holes in the canopy C with the mounting screws  4  and secure with the 
decorative nuts  D.
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Step 3
Requires 5, B, C
Place diffuser  5, inside each of the canopy sockets  C. Insert bulb  B (G9 base, 
40 W, not included) into the canopy socket  C. DO NOT EXCEED SPECIFIED 
WATTAGE.

Step 4
Requires A, B, C
Place glass shade  A  over the bulb  B  into the canopy  C. 
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Step 5
Restore power to the outlet box and test the fixture.
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This CANVAS product carries a one (1) year warranty against defects in 
workmanship and materials. Trileaf Distribution agrees to replace a defective 
product free of charge within the stated warranty period, when returned by 
the original purchaser with proof of purchase. This product is not guaranteed 
against wear or breakage due to misuse and/or abuse.
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LUMINAIRE DE SALLE DE 
BAINS À 3 LUMIÈRES
DRAKE 
 Nº DE MODÈLE  052-9293-4

GUIDE D’ASSEMBLAGE

Numéro sans frais : 1-888-670-6684
IMPORTANT : Veuillez lire et comprendre le présent manuel avant d’assembler 
le produit. 



FABRIQUÉ EN CHINE

IMPORTÉ PAR
TRILEAF DISTRIBUTION TRIFEUIL TORONTO, CANADA M4S 2B8
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IMPORTANT : CONSERVER POUR CONSULTATION ULTÉRIEURE ET LIRE 
ATTENTIVEMENT. 

NETTOYAGE : Avant de nettoyer votre luminaire, veuillez éteindre l’interrupteur ou la source d’alimentation. 
Essuyez le luminaire avec un linge doux et humide. 

VEUILLEZ LIRE LES INSTRUCTIONS ET CONSULTER TOUS LES 
DIAGRAMMES AVANT D’INSTALLER LE LUMINAIRE. 
INSTRUCTIONS GÉNÉRALES :

1.	 Toutes les connexions électriques doivent être faites en fonction des codes et des ordonnances 
locaux ainsi que du Code canadien de l’électricité. 

2.	 Ces luminaires devraient être installés sur une boîte de sortie électrique. La boîte doit être 
soutenue directement par la structure de l’édifice. 

3.	 Veuillez éteindre le disjoncteur ou retirer le fusible approprié afin de couper la source 
d’alimentation avant d’installer le luminaire. 

4.	Mettre l’interrupteur en position d’arrêt pour couper l’alimentation n’est pas suffisant afin 
d’éviter un choc électrique. En cas de doute au sujet de la sécurité de toute installation ou 
réparation électrique, veuillez consulter un électricien qualifié.



4 5Nº DE MODÈLE  052-9293-4
LI

ST
E 

D
ES

 P
IÈ

C
ES

 

Support de fixation

Abat-jours en verre antique  -3

Ampoule

Écrous décoratifs -2

Pavillon

Serre-fils -3 

Vis pour boîte de sortie -2  

Vis de fixation-2

Diffuseur -3
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Ampoule G9, 40 W 
(vendue séparément)
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Étape 1
Pièces requises : 1, 2, 3
Installez le support de fixation 1 par-dessus le centre de la boîte de sortie.
Alignez les trous du support de fixation 1 avec les trous de la boîte de sortie et 
fixez-le avec deux vis de la boîte de sortie 3 à l’aide d’un tournevis.
Tirez délicatement les fils à l’intérieur de la boîte de sortie pour leur permettre de 
pendre.
Raccordez le fil sous tension (+) (normalement le noir) du luminaire au fil sous 
tension (+) de la boîte de sortie. Utilisez un serre-fils 2 pour le raccordement et 
enroulez du ruban électrique autour de la connexion.
Raccordez le fil neutre (-) (normalement le blanc) du luminaire au fil neutre (-) de la 
boîte de sortie. Utilisez un serre-fils 2 pour le raccordement et enroulez du ruban 
électrique autour de la connexion.
Raccordez le fil de terre (normalement le vert) du luminaire au fil de terre de la 
boîte de sortie. Utilisez un serre-fils 2 pour le raccordement et enroulez du ruban 
électrique autour de la connexion.
Rentrez délicatement les connexions de fils dans la boîte de sortie et tendez le fil.

Étape 2
Pièces requises : C, D, 1, 4
Poussez le pavillon C sur le support de fixation 1 jusqu’à ce qu’il soit aligné avec le 
mur. Alignez les trous du pavillon C avec les vis de fixation 4 et vissez les écrous 
décoratifs D.
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Étape 3
Pièces requises : 5, B, C
Installez le diffuseur 5 à l’intérieur de chaque douille du pavillon C. 

Étape 4
Pièces requises : A, B, C
Installez l’abat-jour en verre A sur l’ampoule B sur le pavillon C. 
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Étape 5
Remettez l’alimentation à la boîte de sortie et faites l’essai du luminaire.
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Ce produit CANVAS comporte une garantie d’un (1) an contre les défauts de 
fabrication et de matériaux. Distribution Trifeuil consent à remplacer l’article 
défectueux sans frais lorsqu’il est retourné, accompagné de la preuve d’achat, 
par l’acquéreur initial au cours de la période de garantie convenue. Ce produit 
n’est pas garanti contre l’usure ou un bris causé par un usage abusif ou 
inapproprié. 
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